

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, DECEMBER 10, 1992

(3)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-327, An Act to assist employees to purchase a controlling shareholding in the corporation that employs them and to amend the Income Tax Act in consequence thereof, met at 11:05 o'clock a.m. this day, in Room 371, West Block, the Chairman, Ralph Ferguson, presiding.

Members of the Committee present: Mark Assad, David Bjornson, Steve Butland, Maurice Foster, Greg Thompson and Stanley Wilbee.

Other Member present: Don Blenkarn.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Kevin Kerr, Research Officer.

Witnesses: John O'Grady Technical Advisor, United Steelworkers of America. Perry Phillips President, Employee Share Ownership Association.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Friday, November 27, 1992 relating to Bill C-327, An Act to assist employees to purchase a controlling shareholding in the corporation that employs them and to amend the Income Tax Act in consequence thereof. (*See Minutes of Proceedings and Evidence, Tuesday, December 1, 1992, Issue No. 1*).

John O'Grady made a statement and answered questions.

Perry Phillips made a statement and answered questions.

At 12:16 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Sandy Birch

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 10 DÉCEMBRE 1992

(3)

[Traduction]

Le Comité législatif chargé du projet de loi C-327, Loi visant à favoriser l'achat par les employés d'un bloc de contrôle de la société commerciale qui les emploie et modifiant la Loi de l'impôt sur le revenu en conséquence, se réunit à 11 h 05, dans la salle 371 de l'édifice de l'Ouest, sous la présidence de Ralph Ferguson (*président*).

Membres du Comité présents: Mark Assad, David Bjornson, Steve Butland, Maurice Foster, Greg Thompson et Stan Wilbee.

Autre député présent: Don Blenkarn.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Kevin Kerr, attaché de recherche.

Témoins: John O'Grady, conseiller technique, Métallurgistes unis d'Amérique. Perry Phillips, président, Employee Share Ownership Association.

Conformément à son ordre de renvoi du vendredi 27 novembre 1992, le Comité reprend l'étude du projet de loi C-327, Loi visant à favoriser l'achat par les employés d'un bloc de contrôle de la société commerciale qui les emploie et modifiant la Loi de l'impôt sur le revenu en conséquence (*voir les Procès-verbaux et témoignages du mardi 1^{er} décembre 1992, fascicule n^o 1*).

John O'Grady fait un exposé et répond aux questions.

Perry Phillips fait un exposé et répond aux questions.

À 12 h 16, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Sandy Birch